
Stichting Zwols KegelHuis (SZK)   Zwolle 9 december 2020 

 

Aan : de Raadsfracties  

 

Geachte dames en heren, 

Op 7 december j.l. heeft u in een digitale ontmoeting met de insprekers, 
optredend in het belang van het Zwols Kegelhuis, getracht een beeld te krijgen 
van de gang van zaken sinds het indienen in juli 2017 door uw collega’s van een 
motie ,waarin het College duidelijk is verzocht om: 

a/ Zich actief in te zetten om  in samenspraak met het Zwols Kegelhuis (lees de 
Stichting) te zoeken naar mogelijkheden om de kegelsport voor Zwolle te 
behouden. 

b/ Zich actief in te zetten om op zoek te gaan naar alternatieve mogelijkheden 
voor de buurtfunctie die het Zwols Kegelhuis op dit moment vervult. 

In de aanloop naar de 7 december j.l  gehouden informatie/hoorzitting ,door u 
georganiseerd naar aanleiding van de Nota dd.26 mei j.l.  van wethouder R.de 
Heer, zijn door de Stichting talrijke stukken aangeleverd, waarmee u uw kennis 
omtrent heden en verleden van de relatie College -Stichting uitvoerig heeft 
kunnen “verrijken”. Gezien de eenzijdige ,simpele en zelfs suggestieve  
voorstelling van zaken  in voornoemde Nota van de wethouder was daar alle 
reden toe. 

Hij heeft in zijn pogingen om het kunnen  voldoen aan  punt a/ van de motie te 
onderbouwen,   op storende wijze zijn betoog  slechts gebaseerd op het 
geringe aantal leden-kegelaars, aangesloten bij de Zwolse Kegelbond en is hij 
daarbij voorbij gegaan aan de vele sportbeoefenaren, al of niet oud , jong, 
gezond  of gehandicapt , die niet zijn aangesloten bij genoemde Kegelbond  . 

Daarbij is de buurtfunctie van het Kegelhuis door hem afgedaan als niet 
relevant en  niet passend in uw opdracht aan hem om de kegelsport voor 
Zwolle te behouden. Zijn losse opmerkingen over beschikbare vervangende 
ruimten in de omgeving van de huidige locatie, illustreerden het gemis aan 
belangstelling voor deel b/ van de motie . 



Het kille afrekenen met het verleden én met de geweldige positie die het 
Kegelhuis meer dan 50 jaar heeft gehad in het Zwolse, zonder één cent subsidie 
in al die jaren, stuit ons  zeer tegen de borst. 

Binnenkort kan de door u voor kennisgeving aangenomen Nota van de 
Wethouder in een Besluitvormende Vergadering , alleen na het indienen van 
een motie, opnieuw worden behandeld. Zo zou het opnieuw inbrengen van 
onze reactie dd. 1 juni j.l. op de nota van wethouder de Heer daartoe kunnen 
bijdragen.  

De met dit schrijven van ons meegestuurde powerpointpresentatie  kunt u 
uiteraard daaraan toevoegen.  

Wellicht geeft het voor u, na lezing van dit schrijven, aanleiding om nog één 
keer aandacht te vragen voor een oplossing ,welke wel tegemoet komt aan de 
punten a/ en b/ van het verzoek , gedaan door uw voorgangers/collega’s in 
2017. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens het Bestuur van de Stichting ZwolsKegelHuis 

E.H.K.Balk 

Secretaris  

 

 

 

 

 

 


